
 

 
 
 
 

 
 
RESULTAT DELS PROJECTES 
PARTICIPATIUS 2022 
 
 
El passat 20 de desembre va finalitzar la 
tercera fase dels Projectes Participatius 
2022. Tot seguit es va fer el recompte de 
vots amb l'assistència dels representants 
dels partits polítics que conformen la 
Corporació Municipal.  
 
Es van comptabilitzar un total de 213 
vots vàlids i, tenint en compte que en 
cada papereta podia marcar-se més d'una 
opció, el resultat va ser el següent: 
 
– 95 vots. Millora del paviment de les 
pistes del CEIP Alfonso Iniesta (edifici 
municipal). 
– 63 vots. Millora d'enllumenat i 
estructura del camp de futbol. 
– 47 vots. Arreglar els camins d'accés a 
la Solana. 
– 40 vots. Adequació del Conservatori 
Municipal (finestres i enllumenat). 
– 22 vots. Millora de les voreres i la 
barana del carrer Jeroni Mollà. 
 
 
La millora del paviment de les pistes 
del CEIP Alfonso Iniesta (proposta 
presentada per l'AMPA d'aquesta escola 
pública) ha sigut la que ha obtés un 
nombre major de vots i, per tant, durant 
els propers mesos es procedirà a fer 
l'actuació. 
Moltes gràcies a tots i a totes per la 
participació! 

 
 
 
 
 
 
RESULTADO DE LOS PROYECTOS 
PARTICIPATIVOS 2022 
 
El pasado 20 de diciembre finalizó la 
tercera fase de los Proyectos 
Participativos 2022. A continuación se 
hizo el recuento de votos con la 
asistencia de los representantes de los 
partidos políticos que conforman la 
Corporación Municipal.  
 
Se contabilizaron un total de 213 votos 
válidos y, teniendo en cuenta que en cada 
papeleta podía marcarse más de una 
opción, el resultado fue el siguiente: 
 
– 95 votos. Mejora del pavimento de las 
pistas del CEIP Alfonso Iniesta (edificio 
municipal). 
– 63 votos. Mejora de alumbrado y 
estructura del campo de fútbol. 
– 47 votos. Arreglar los caminos de 
acceso a la Solana. 
– 40 votos. Adecuación del 
Conservatorio Municipal (ventanas y 
alumbrado). 
– 22 votos. Mejora de las aceras y la 
barandilla de la calle Jeroni Mollà. 
 
La mejora del pavimento de las pistas 
del CEIP Alfonso Iniesta (propuesta 
presentada por la AMPA de esta escuela 
pública) ha sido la que ha obtenido un 
número mayor de votos y, por lo tanto, 
durante los próximos meses se procederá 
a hacer la actuación. 
¡Muchas gracias a todos y a todas por la 
participación! 


